
commissie Ruimte
Lijst van conclusies en toezeggingen commissie Ruimte 25 mei 2023

Aanwezig: Hans Boudewijn (VVD), John Wulfers (VVD), Ems Post-van Zon (HBB), Jan Duinker (HBB), 
Antoine Rocourt (D66), Paul Nielen (D66), Peter Zoetemeijer (GroenLinks), Oscar Boeder (CDA) en Celmo 
Vidal Queta (PvdA, vervangt mw. Pameijer).
Voorzitter Remco Ates
Griffier Evert Bunt

College: Eveline Stam

Afwezig: Romée Pameijer (PvdA)

1 Opening en vaststellen agenda commissie Ruimte

2 Spreekrecht inwoners
Mw. Hommes over zwemmen in de haven.
Wethouder Stam zegt desgevraagd toe dat collega De Wit op de vragen
terug komt. Op de actiepuntenlijst en vraag of zij voor de 
raadsvergadering van 8 juni een tijdpad kan sturen aan de raad (en aan
de inspreekster).

A-stukken

3 Aanbieden Jaarverslag 2022 en zienswijze geven op Jaarplan 2024 
van de GR bereikbaarheid Zuid-Kennemerland
Conclusie: wel door als hamerstuk naar de raad + gezamenlijke motie.

4 Bebouwde komgrenscorrectie Prinsenlaan en Leidsevaartweg
Conclusie: wel door als hamerstuk naar de raad.

5 Woonvisie 2023 – 2027 ‘Samen werken aan wonen’
Conclusie: wel door als hamerstuk naar de raad.

6 Verklaring van geen bedenkingen twee standplaatsen ambulante 
horeca parallelweg Heemsteedse Dreef
Toezegging: er komt een B-stuk aan met ook het antwoord op de vraag 
aan het college over een parkeerverbod

Conclusie: wel door als hamerstuk naar de raad.

B-stukken

7
Doorkijk tweede tranche Wegcategoriseringsplan (WCP) periode 
2027-2031
Conclusie:
Positieve zienswijze met twee aandachtspunten: let op de kosten en de 
vrijliggende fietspaden (CROW richtlijn).

8
Collegebesluit terinzagelegging ontwerp bestemmingsplan 
Flitsbezorgdiensten
Conclusie: de zienswijze op het ter inzage leggen van het ontwerp BP is
positief.



C  -stukken  

9 Voorlopig ontwerp César Francklaan en Johan Wagenaarlaan vrijgeven 
voor inspraak
Conclusie: het college doet het inspraaktraject opnieuw.

Overige punten

10 Overzicht bouwprojecten

 Wethouder Stam: College is bezig om verschillende opties uit te werken, 
waaronder stoppen inclusief de consequenties, en die aan de raad voor te 
leggen als B-stuk.

 Dhr. Zoetemeijer (GroenLinks) stelt vragen over het laatste collegebericht 
gebied Manpad. Waar het verschil van mening uit bestaat en hoe dat is 
opgelost.
Wethouder Stam: Geen verschil van mening; in de Woonvisie staan nieuwe 
kaders!

11 Omgevingswet

 Dhr. Boeder (CDA): De ketentest ook met inwoners, mist een planning. 
Wethouder Stam: Die komt in mei / begin juni naar u toe.

 Dhr. Zoetemeijer (GroenLinks): Het overzicht nota’s en visies omgevingswet, 
hij wijst op de AMvB en daar staan 4 kaders in die 28 regels geven voor de 
omgevingsvisie. 
Wethouder Stam: Het overzicht is niet allesomvattend, dat volgt later.

12 Regionale samenwerking

13 Actiepuntenlijst

 D66 Actiepunt-22-13-1-Stand-van-zaken-studie-weren-doorgaand-
vrachtverkeer. VRAAG: Is dit onderzoek beperkt tot Heemstede? M.a.w. 
oorsprong en bestemming van het doorgaand vrachtverkeer worden niet 
onderzocht?
Weth Stam Het kentekenonderzoek wordt meegenomen inderdaad.

 22-23 verwijderen

 23-06 verwijderen

 Aanvraag verwijderen.



14 Wat verder ter tafel komt

 D66 VRAAG: We willen graag terugkomen op al vaker gestelde vragen (nu 
n.a.v. bewonersbrief over bomen Lucas van Leijdenlaan). Houden we bij 
welke bomen waar weg gaan en waar elders gecompenseerd worden? Wat 
is nu de stand van zaken? Wanneer komt de beloofde beleidsvisie 
‘Ondergronds’?
Wethouder Stam: Dat wordt per boom bijgehouden, het saldo blijft bestaan. 
Inzicht komt op de actiepuntenlijst. De visie komt met de omgevingsvisie.

 Mw. Post-van Zon (HBB) stelt vragen inzake de kruising Herenweg Pauwlaan
/ Rozenburg.
Weth Stam: Heeft de inrichting heropend.

 Dhr. Boudewijn: groene scooters.
Wethouder Stam: Dat zoeken we uit – actiepunt.

15 Sluiting.


